
REFERAT 

Skolebestyrelsesmøde – Stige Skole – 30. maj 2022 kl. 17.00-19.30 
 

Punkt Beskrivelse Beslutninger 

Godkendelse af 

dagsorden 

  

Velkommen til nye 

bestyrelsesmedlemmer 

og vi takker af med 

Bolette og Rasmus 

  

Nyt fra… 

Forvaltning  

Ledelse 

Bestyrelsen 

Skoleårets planlægning er næsten slut. Vi laver skemaer til kommende skoleår fredag og tirsdag næste uge. 

Siden sidst har vi været afsted på skoletur som gik til Egeskov. En god tur, hvor fællesskabet var i fokus, ved at store 

og lillevenner fulgtes ad. Vi har også haft rynkebyløb, hvor eleverne løb penge ind til lungesyge børn. 

Lige nu er der meget travlt, med afslutning af vores 5-6 klasser, klasser som har været (OBS) og skal på lejr (2-3) 

klasse. Vi skal rykke rundt, så vi får plads til flere elever i OBS, hvilket betyder midlertidig plads til forberedelse, vores 

kommende store 1.kl skal i gul og SFO skal have et midlertidigt rum.  

Tirsdag den 31. maj var jeg til møde i hallen omkring vision for bedre udnyttelse af hallen og evt. hal to. Et spændende 

møde med mange ideer og tanker omkring, hvordan man i lokalsamfundet kan skabe et sted, hvor fællesskabet kan 

vokse. Skolen vil bestemt gerne deltage med det vi kan. 

Kvalitetssamtale: Michael og jeg har været indkaldt til kvalitetssamtale, hvor vi gennemgik skoleåret ud fra en 

datarapport, hvor der ses på sproglig udvikling, faglighed i fagene, elev og medarbejdertrivsel. Vi havde også en god 

drøftelse om arbejdet med grundfortællingen og det fokus den er med til at sætte omkring kommende skoleårs tanker 

for nye mål. Vores arbejde er nu at. Vælge fokus for kommende skoleår. 

Vi har i dag haft en drøftelse i PU omkring dette, hvor ve er enige i at grundfortællingen er afsættet for det fortsatte 

arbejde med værdierne, Mangfoldige læringsmiljøer og de fælles temaer som er for hele skolefællesskabet (BIR, 

overgange og forældresamarbejde. 

Elevrådsarbejde: 

I klasserne har vi arbejdet med sprogbrug og betydningen af hvordan vi taler. Hver klasse har lavet deres egen 

sprogplakat, som de skal have med til fælles morgensang for at præsentere den. Plakaterne hænges op på skolen. 

Børnegruppemøder: 

Skolepatrulje: 

 

MED og skolebestyrelsen går sammen om et høringssvar i forbindelse med økonomien for 22-23 

 

Kort information omkring skoletilbud for Ukrainske børn i Odense kommune. Det forventes at de skal ud på 3 skoler i 

Odense kommune 

 

 



 

Evaluering af skoleåret 

der er gået 

Det der har fyldt mest, er fondssøgning og principper.  

Forventninger til 

kommende skoleår 

 

Kan vi lave en fysisk plan om hvordan vi får bestyrelsesarbejdet ud til forældrene. 

Kan vi ændre så det i stedet hedder trivselsforældre, som kan komme ind på møderne.  

Kommunikation 

Gennem nyhedsbreve – hvor vi kan inddrage forældrene. 

 

 

Personale Pædagog ansat i OBS  

Punkter til næste møde Hvordan får vi nye medlemmer ind i bestyrelsen  

Eventuelt Stige dag- Det kunne være fint, hvis vi kunne vise os på Stige dagen. Der er forskellige forslag til, hvad bestyrelsen 

kan møde ind med. 

legedagen 

 

 

 

Referent Maybritt Bøye  


